
De PvdA was verbaasd dat er vorige week een brief aan de minister is gestuurd vanuit het college 
met de opmerking "Daarnaast wil ik u oproepen om duidelijkheid te verschaffen over de 
mogelijkheid een 'schot' te plaatsen tussen Ammoniak en Stikstof " Dit terwijl Provinciale Staten in de 
vorige Statenvergadering zich nadrukkelijk heeft uitgesproken tegen een 'schot' . 
De PvdA wil graag een toelichting van GS en horen van gedeputeerde hoe zij ervoor gaat zorgen dat 
de minister dit niet opvat als een wens van de Staten. Volgens de PvdA kan deze brief wel zo 
geïnterpreteerd worden . Is gedeputeerde het met de PvdA eens dat we woningbouw en 
energietransitie niet verder op slot moeten zetten, vanwege stikstofuitstoot uit alle andere sectoren?  
 


